

---

[Network Forums Islamic Shura](http://al-shouraa.com/vb/index.php) (<http://al-shouraa.com/vb/index.php>)

- [Data](#) and [Publications Forum Mujahideen](#) (<http://al-shouraa.com/vb/forumdisplay.php?f=26>)

- - [7-14 Islamic Emirate of Afghanistan / down of a helicopter](#) for [British forces in Helmand Sngen state](#) (<http://al-shouraa.com/vb/showthread.php?t=29817>)

## Islamic Emirate

14-07-2009 01:16 PM

### **7-14 Islamic Emirate of Afghanistan / down of a helicopter for British forces in Helmand Sngen state**

The name of God the Merciful

<http://img10.imageshack.us/img10/2860/25375650.png>

**Continental / Yousuf Ahmadi**

The mujahideen of the Islamic Emirate dropped at the eighth only ten minutes this morning (2009-07-14) A military helicopter from the Chinook, a type of British forces occupied the village of "Zaafranj" Sngen near the district center in Helmand, when the Mujahideen attacked a helicopter as part of the enemy " victory "by the anti-aircraft weapons.

According to the report, Incal enemy fire in the helicopter in the air after the target, and after a short period dropped to the ground, killing 37 British soldiers by the passengers.

The rising smoke from the helicopter so far.

**Source / page (Voice of Jihad) in 14/7/2009**

**The official site of the Islamic Emirate of Afghanistan**

**All rights reserved © for the Voice of Jihad - the Islamic Emirate of Afghanistan**

**Published with permission from the site of the Voice of Jihad - the Islamic Emirate**

The time now is 01:53 PM.

Powered by vBulletin ® Version 3.8.2 Copyright © 2000 - 2009

<http://al-shouraa.com/vb/index.php>) [منتديات شبكة الشورى الإسلامية](#)

- [منتدى بيانات وإصدارات المجاهدين](http://al-shouraa.com/vb/forumdisplay.php?f=26) (<http://al-shouraa.com/vb/forumdisplay.php?f=26>)

- - <http://al-shouraa.com>) [14/7 إمارة أفغانستان الإسلامية / إسقاط مروحية للقوات البريطانية في سنجين بولاية هلمند](#) ([/vb/showthread.php?t=29817](#))

## الإمارة الإسلامية

PM 01:16 14-07-2009

**14/7 إمارة أفغانستان الإسلامية / إسقاط مروحية للقوات البريطانية في سنجين بولاية هلمند**

بسم الله الرحمن الرحيم

<http://img10.imageshack.us/img10/2860/25375650.png>

**قاري / يوسف احمدي**

أسقط مجاهدو الإمارة الإسلامية في الساعة الثامنة إلا عشرة دقائق من صباح اليوم (14-07-2009) مروحية عسكرية من نوع تشينوك تابعة للقوات البريطانية المحتلة في قرية "زعفراني" قرب مركز مقاطعة سنجين بولاية هلمند، حينما هاجم المجاهدون على مروحية العدو ضمن عمليات "النصر" بواسطة أسلحة مضادة للطائرات.

حسب النبأ، إنشعل النيران في مروحية العدو في الجو بعد إستهدافها، وبعد مدة قصيرة أسقطت على الأرض مما أسفر عن مقتل 37 جنديا بريطانيا راكبا فيها.

كما يتصاعد الدخان من المروحية حتى الآن.

**المصدر / صفحة ( صوت الجهاد ) في 14/7/2009**

**الموقع الرسمي لإمارة أفغانستان الإسلامية**

**جميع الحقوق محفوظة © لموقع صوت الجهاد - إمارة أفغانستان الإسلامية**

**تم النشر بتصريح من موقع صوت الجهاد - الإمارة الإسلامية**

الساعة الآن 01:53 PM.

Powered by vBulletin® Version 3.8.2 Copyright ©2000 - 2009